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Referat 

 Skolebestyrelsen 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 17-01-2024 

 

Tid:  17.30 – 19.30 

 

Sted:  Mødelokale 1 

  

 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Malene Stenberg Bystrup Jensen 

Lone Søndergaard Rokkedal 

Lars Thomsen Jensen 

Benny Wolff Jepsen 

Rene Sørensen Rold 

Sten Munk Ettrup 

Kiera Coburn 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Per Nørgaard Thornvig 

Dorte Nørgaard 

 

Ledelse: 

Jesper Poulsen 

Brian Svendsen 

Mona Elmgreen Pedersen 

 

Afbud: 

Kiera, Rene 

 

 

 
 

Dagsorden oversigt: 

 

1. Trafikpolitik 

2. Skolebestyrelsesvalg 2024 

3. Stærke inkluderende fællesskaber 

4. Nyt fra 

5. Evt. 
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Dagsorden: 

Pkt. 1 

Formål med punktet: Ansvar: 

Trafikpolitik.  

Vi har inviteret vejingeniør Anne Kriegbaum til at 

deltage i mødet. Anne har fået tilsendt spørgsmål 

til afklaring. Herudover drøftes forslag til 

afvikling af trafik ved ny bygning  

(ved redningsvejen). Skitse udarbejdet af Steen, er 

fremsendt til Trafik og Grønne områder. 

Skitse samt spørgsmål vedlægges som bilag. 

 

Drøftelse. Malene/Jesper 

Referat/beslutning:  

Vestergade: 

I forhold til vores trafikpolitik, anbefaler Anne, at nogle af vores spørgsmål skrives ind i 

trafikpolitikken, således at der kommer svar på det lovmæssige. Forvaltningen er i gang med at 

undersøge svarene på vores spørgsmål. 

 

Anne opfordrer til at trafikpolitikken har tydeligt fokus på hvorfor vi laver tiltag. 

Det er muligt at få gratis vejledning fra ”rådet for sikker trafik” – f.eks. i forbindelse med arbejdet. 

 

Vi ønsker at der opsættes skilte med standsningsforbud og gul opstregning på fortovskanten fra 

brandstationen til parkeringslommen. 

 

Det besluttes at der ikke aflåses døre ud mod Vestergade 

 

Kys og kør: 

Det er ikke tilladt at opmærke cykelstien på tværs af brandvejen, da det giver en falsk sikkerhed hos 

cyklisterne. 

 

Anne foreslår at der etableres vejbump og 8 steler. Anne medbringer forslaget på en tegning. 

Bestyrelsen bakker op om forslaget. Skiltning med indkørsel forbudt rykkes frem til vejbump. 

 

Planen med termoplast og skiltning fortsætter. 

 

Skolepatrulje 

Anne er i dialog med politiet i forhold til sikring af stiovergangen. Der mangler advarselslys for at 

markere, at der står en skolepatrulje. 

 

Videre proces: 

Trafikpolitik udvalget arbejder videre med trafikpolitikken. 

Formanden informerer forældrekredsen om ovenstående tanker. 

Anne kontakter politiet og undersøger om vores ønsker kan imødekommes  
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Dagsorden: 

Pkt. 2 

Formål med punktet: Ansvar: 

Skolebestyrelsesvalg. 

Bestyrelsen har besluttet at overgå til forskudt valg 

hvert andet år. Medlemmer vælges stadig for en 

fireårig periode, men valget foretages forskudt hvert 

andet år – første periode tre medlemmer, anden 

periode fire medlemmer. 

Tre medlemmer har tilkendegivet, at de ikke ønsker 

at opstille til valget. Fire medlemmer er således på 

valg. Beslutning fra forrige møde, skal således 

omgøres.  

Bilag – tidsplan (eftersendes). 

 

Drøftelse og beslutning. Malene/Jesper 

Referat/beslutning: 

Det er besluttet på et tidligere bestyrelsesmøde, at vi overgår til bestyrelsesvalg. 

Til valget her i 2024 har vi 3 medlemmer på valg – Kiera, Lone og Rene 

 

Valgbestyrelsen består af formand, næstformand og skoleleder 

Kontoret informerer om valget via AULA senest 9. februar 
 

 

Videre proces: 

Valgprocessen sættes i gang 
 

Dagsorden: 

Pkt. 3 

Formål med punktet: Ansvar: 

Stærke inkluderende fællesskaber 

Materialet omfattende en retænkning af 

special/almenområdet, er nu udsendt i høring.  

Der ønskes en indledende drøftelse af bestyrelsens 

høringssvar, samt forberedelse til dialogmødet  

d. 30/1. Materialet er vedhæftet. 

Drøftelse. Jesper 

Referat/beslutning: 

Materialet til stærke inkluderende fællesskaber er sendt i høring. 

Jesper orienterer bestyrelsen om indholdet i materialet. 

Der kan fortsat søges støttemidler til de klasser der ikke er omfattet af ordningen i indkøringsfasen. 

  

Videre proces: 

Der er indkaldt til ekstra bestyrelsesmøde, hvor der udarbejdes høringssvar i forhold til stærke 

inkluderende fællesskaber. 
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Dagsorden: 

Pkt. 4 

  

Nyt fra 

 

Orientering  

Referat 

Personalet: 

Der har været tilsyn i forbindelse med Kids – et kvalitetsvurderingsprogram. 

 

Ledelsen:  

Tilfredshedsundersøgelse (bilag) 

Personalesituation 

 

Formand: 

 

Videre proces 

Resultatet fra KIDS præsenteres for bestyrelsen på et kommende bestyrelsesmøde 

 

Dagsorden: 

Pkt. 5 

  

Evt.   

Referat 

 

Videre proces. 


